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PRIMORSKO-GORANSKA   
            ŽUPANIJA                         
         GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR  KRIMEJA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/26 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-4 
Rijeka,  21.02.2020. 
                                    
 

ZAPISNIK 
S 14. SJEDNICE VMO KRIMEJA 

 
14. sjednica VMO Krimeja održana je 21.02. 2020. (petak) s početkom u 18,30 sati u prostorijama 
MO Krimeja, Kumičićeva 50. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Danijela Bradamante, predsjednica VMO 
- Valentino Bonata , zamjenik predsjednika VMO 
- Lucio Eškinja, član VMO 
- Boris Mijolović, član VMO 
- Hrvoje Miholjević, članica VMO 
- Zoran Miličević , tajnik MO 

 
Usvajanje zapisnika  13.  sjednice VMO Krimeja: 

• Zapisnik je      jednoglasno usvojen. 
 

 
 
Sjednicu je otvorila  predsjednica VMO i predložila slijedeći  
 
 

DNEVNI RED: 
1. Provođenje programa rada: 

- Pusni dani, 
- Međunarodni dan žena 

 
2. Komunalna problematika: 

- Odgovor gradske uprave vezano za uklanjanje znaka zabrane parkiranja u 
Ulici braće Horvatića, 

- Očitovanje na dopis Rijekaprometa vezano za postavu usporivača prometa u 
Ulici Krimeja 

 
 

AD-1 
 
Predsjednica VMO  iznijela je prijedloge: 

- da se programska aktivnost "Pusni dani na Krimeji"  i paljenje pusta održi u 
utorak, 25.veljače s početkom u 18 sati. Program bi se izveo u suradnji s Klubom 
umirovljenika i starijih osoba Krimeja  i Krimejskim feštarima. U programu 
učestvuje i glazbernik Boris Mikula Matija 
 
 

 
- da se programska aktivnost "Međunarodni dan žena" održi u četvrtak 6. ožujka s 
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početkom u 17 sati. U programu sudjeluju:glazbenik Vladimir Mikler, klape 
Krimejke i Gradelini, i kao gosti KUD bošnjačke manjine u Rijeci. 

 
 
Zaključak 
Vijeće MO Krimeja jednoglasno je usvojilo prijedloge za realizaciju programskih 
aktivnosti “Pusni dani na Krimeji” i  "Međunarodni dan žena". 
 

 
AD-2 
 
Tajnik je upoznao Vijećnike: 
-  s dobivenim odgovorom  Odjela gradske uprave za komunalni sustav – Direkcije 

plana, razvoja i građenja   vezano za ukidanjem znaka zabrane zaustavljanja i 
parkiranje u Ulici braće Horvatića. Širina ovog poteza ulice je svega 3 metra i kao 
takva nije dovoljna za odvijanje prometa u oba smjera. Mogućnost odvijanja prometa 
ima veći značaj od mogućnosti parkiranja vozila. 

 
 
Zaključak 
Članovi Vijeća MO Krimeja primili su informaciju na znanje. 
 
Tajnik je upoznao Vijećnike: 

 
- s dopisom  Rijekaprometa vezano za postavu usporivača prometa u Ulici Krimeja. 
Za realizaciju radova prema  Prometnom elaboratu pojačanja stupnja sigurnosti u Ulici 
Krimeja kod kućnih brojeva 12, 20 i 30.( izvedbe uzdignutih ploha na dvije lokacije, 
postavljanje zaštitnih dvorednih ograda, te vibracionih traka  predviđeni iznos sredstava 
kojima raspolaže MO Krimeja nije dovoljan za realizaciju obje lokacije. Stoga se moli za  
očitovanje sa kojom lokacijom da se idem u realizaciju. 
 
 
Zaključak 
Članovi Vijeća MO Krimeja jednoglasno su donijeli zaključak da se neće 
opredjeljivati za lokaciju koju bi trebalo realizirati, već da predsjednica vijeća u 
direktnom kontaktu s pročelnicom gradskog  Odjela za komunalni sustav pokuša 
dogovoriti da se projekt realizira u cijelosti preraspodjelom stavki priotiteta za 
ovu godinu.  
 

 
                                                                              
 
Sjednica je završila u 21,30  sat. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije  (2) stranice. 
 
 
Zapisničar – referent za 
mjesnu samoupravu: 

Predsjednica VMO Krimeja: 
 

   Zoran Miličević       Danijela Bradamante 
 
 

 
 

 


